
 

DAGSORDEN:  REFERAT: 

Valg af referent 

 

Godkendelse af dagsorden 

 

Stine er referent 

 

Dagsorden godkendt 

Nyt fra Dagtilbuddet og netværk 

• Corona 

• Audit 

• Social kapital 

• KNUD/SDL 

Corona: Restriktioner fortsætter som hidtil.  
Det er svært for personale at være fuldtallig. Der 
var nogle, der havde idéer om at man kunne 
kontakte pensionerede pædagoger, som evt. 
kunne træde til. Andre havde forslag til, at man 
kunne give udtryk overfor forældre, at man gerne 
måtte hente lidt før eller have hjemmedage.   
 
Audit: skulle have været afholdt d. 26. okt. men 
måtte aflyses grundet corona i Dr. Alexandrine 
Prøves igen på mandag den 9. november. 
 
Social kapital:  Personale har fået 
spørgeskemaer, og resultatet forventes i starten 
af december 

 

REFERAT  
 

 

Dagtilbudsbestyrelsesmøde 

 

 

 

Dato: 3. nov. 2020 

Tid: kl. 16.00-18.00 

Sted: Johannes 

Forbered: læs: princip for samarbejde mellem 

Børnebåndet og hjem, vedtægter, årshjul for 

bestyrelsens arbejde, samt Kims kadencemodel 

Medbring: Jeg printer ovenstående, så I har det 

på mødet 

 

Mødedeltagere:  

o Milena 
o Karsten 
o Anette (afbud) 
o Stine 
o Maiken 
o Kim 
 

 

 

 

 

 



 

KNUD: Er sket udskiftning i netværket og der 
kommer flere udskiftninger indenfor en årrække 
grundet pension 
 

Selvejeforening: Arrangement med fobu. Hvad 
kan selveje? Skal formuleres til politikerne. 
Tilmelding fra 7 dagtilbud. 
 

Konstituering af bestyrelsen 

Baggrund: Bestyrelsen skal konstituere sig ved 

valg af formand og næstformand. Pt. er Milena 

formand og Anette næstformand. 

Formål: at vælge ovenstående formand og 

næstformand 

Metode: beslutning 

Milena og Anette forsætter som hhv. formand og 

næstformand 

Princip for samarbejde mellem dagtilbud og 

hjem 

Baggrund: Fra vores forældreseminar med 

Følgeskabet har Kirsten formuleret det 

lovpligtige princip for samarbejdet mellem 

dagtilbud og hjem 

Formål: at godkende princippet 

Metode: drøftelse og beslutning 

 

Princip blev vedtaget.  

Ønske om at få Maj til at lave en kort udgave, 

som kan bruges på bl.a. hjemmeside (den ”lange” 

version skal dog også være tilgængelig på 

hjemmesiden. 

 

Princippet skal, efter det er behandlet af 

forældrebestyrelsen, ud at leve i dagtilbuddet 

 

 

Regnskab 2020 

Baggrund: Vi har en meget sund økonomi, som 

vi gerne vil værne om og anvende bedst muligt 

Formål: at godkende diverse 

forbedringer/indkøb herunder renovering af 

legeplads i Alexandrine, uddannelse, 

”personalegoder”, diverse indkøb af ladcykel 

etc. 

Metode: drøftelse og beslutning 

Vores gode økonomi skyldes, at vi sjældent har 

syge medarbejdere, samt at folk ikke rejser fra 

dagtilbuddet 

• Der er ansat ekstra personale 

• Johannes har i år fået ny legeplads 

• Alexandrine er ved at få renoveret dele af 

deres legeplads 

• Der er ønske om indkøb af ladcykler 

• Alexandrine får akustikplader i lofterne 

• Johannes er ved at indhente tilbud fra 

håndværkere på udskiftning af 

håndvaske på badeværelserne 



• Individuelle medarbejdere tilbydes 

efteruddannelse, heriblandt 

familievejlederuddannelse 

• Der indledes samarbejde med VIA om 

efteruddannelse for hele det 

pædagogiske personale om børn i 

udsatte positioner 

 

Årshjul for bestyrelsens arbejde 

Baggrund: På vores forældreseminar med 

Følgeskabet præsenterede Kirsten os for et 

Årshjul og Milena, Kim og Maiken havde 

efterfølgende et teamsmøde med Kirsten, hvor 

Kim og Milena havde mulighed for at gå lidt 

mere i dybden med emnerne, end vi nåede på 

selve seminaret. 

Formål: at præsentere årshjulet og vurdere om 

det passer ind i vores bestyrelse, som det er nu 

eller om der skal ske ændringer. 

Metode: Drøftelse og beslutning 

 

• Vedtaget 

Ændring af vedtægter 

Baggrund vores vedtægter trænger til en 

grundig gennemlæsning og opdatering 

Formål: at finde de punkter vi ønsker opdateret 

Metode: drøftelse og beslutning 

Udsættes 

 

Vedr. suppleanter: Forslag til at man kan have op 
til 3-4 stk., for at sikre fremmøde 
 

Kims kadencemodel 

Baggrund: Vi har forsøgt at lægge bestyrelses-

/råds møder i forlængelse af hinanden, så de 

giver mening, og der er mulighed for flow 

mellem begge bestyrelser og råd. Kim har nu 

udarbejdet en model til brug herfor. 

Formål:  at blive præsenteret for modellen og 

vurdere, om den skal tages i brug og i givet fald 

hvornår 

Metode: drøftelse og beslutning 

 

Vedtaget 



 

Evt.: 

 

 

Radon: der blev for et par år siden foretaget 

radon undersøgelse i Dr. Alexandrine, og 

målingen ligger indenfor det tilladte, og 

anbefalingen er derfor kun, at der udluftes. 

Maiken undersøger, om der kan laves en løsning 

med udluftning, som ligger udover åbning af 

vinduer. 

Punkter til kommende møde 

 

 

 

FAMLY 

Famly blev pr. 1. sep. vores nye 

kommunikationskanal til forældre allerede 

opskrevet i dagtilbuddet. Det vil være fint at 

gennemføre en undersøgelse af tilfredsheden 

med platformen og brugen deraf på tværs af 

forældre og pædagoger. Feedback kan evt. 

bruges til  

- at tilpasse brugen af platformen 

- at foreslå nye features til udviklerne bag 

platformen, hvorved vi får et endnu bedre 

produkt. 

 

  

  

 


